
Verslag Bestuursvergadering   
 

Datum: 12 juli 2024 
Tijd: 13.00 tot uiterlijk 14.30 uur 

 Locatie : Drenthehof, dorpsstraat 1a, Orvelte 
 

 

 

1. Opening 

Jan sluit iets later aan. 

2. Vaststellen agenda   

3. Mededelingen/ ingekomen stukken   

Akkoord op brief naar Gemeente Midden-Drenthe, betreffende vaststelling opstartsubsidie 
en opnieuw aanvragen jaarlijkse subsidie. Actie: DC verstuurd brief. Marc doet korte 

terugkoppeling van zijn gesprek met gedeputeerde Otter en directeur HDL vd Meer. Was 
constructief overleg. 

4. Financiën 

Er is een uitgebreide discussie met de boekhouder geweest over hoe de opstartsubsidies 
van de provincie en de gemeente ingeboekt worden. Deze middelen zijn in 2024 ingezet 

voor de parkeerinstallatie. Het geeft nu een vertekend beeld, in de toelichting is dit niet 
helder. Actie: DC doet verzoek aan Saba Noord om deze toelichting op te nemen.  

 

5. Marketing  

We hebben kennisgenomen van het verslag, de werkgroep is goed op dreef. Op korte 
termijn is er vooral aandacht voor de “buitenkant” en praktische zaken. Dit is op korte 
termijn ook nodig op basis van het merkenhuis onderzoek wat al gedaan is. Bestuur vraagt 
aandacht voor de aansluiting op het nog komende proces van toekomstvisie en de 

inhoudelijke vraagstukken/bouwstenen die daar uit voortkomen. Het lange termijn verhaal 
van Orvelte. Dit laatste is uiteindelijk leidend, DC blijft dit bewaken in het proces van de 

werkgroep. Budget wat we voor deze opdracht aan een bureau nodig hebben willen we 
dekken uit OMO middelen (max € 7.500). 

6. Bestuur  

6.a – Voorbereiding bestuurlijk overleg HDL 15 juli a.s:  Op basis van de begroting willen we 
afspraken maken over de afdracht parkeerinkomsten aan HDL. Ook een mondelinge 

terugblik op de jaarrekening 2023. Werden onaangenaam verrast door de extra kosten van 
de parkeerinstallatie. We willen de netto opbrengsten van het parkeren als uitgangspunt 
voor de afdracht hanteren. Jan en Marc gaan hierover het gesprek aan. 

6.b – Toekomstvisie/ genodigdenlijst – we stellen de lijst vast. Jan doet een voorstel om tot 
een selectie hieruit te komen. We vinden het allemaal belangrijk dat het proces direct na de 
zomer wordt opgestart.  

7. Overige onderwerpen  



7.a – Voorstel toiletbeheer (zie bijlage) Bij voorkeur afspraken maken met een vaste 
schoonmaakploeg. DC zoekt nog het een en ander uit. Ook over eventuele toegangspoortje. 

In de tussentijd regelt hij zaken praktisch. I.s.m. met Levi.  

7.b – Stand van zaken aantal geparkeerde auto’s 2024 (zie bijlage)  
In het eerste half jaar hebben we iets meer auto’s dan eerste half jaar van 
vorig jaar. (18674 t.o.v. 17874). Alle evenementen tot nu (behalve 

Pinkstermarkt) trokken wel minder auto’s. 
7.c – Stand van zaken kerstmarkten 2024   

De kerstmarkten gaan dit jaar niet door. Goede gesprekken gehad met 

Brokantien. Conclusie: In 2025 vanuit goed plan de markten door het dorp 

organiseren. Meer toegroeien naar Kerstdorp Orvelte. Meer met elkaar. 

8. Actiepunten en besluitenlijst  

Verslag vorige vergadering (15/5/2024) wordt vastgesteld. DC gaat aan de slag met de 
actiepunten. 

9. Rondvraag/ w.v.t.t.k.   

We besluiten een mobiele wifi (startlight) aan te schaffen voor evenementen op de 
Brink/elders. Erwin vd Haar kan en wil deze voor ons beheren.  

10. Sluiting  


